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Kære Pia og andre i retsudvalget. 
Normalt blander jeg mig ikke offentligt i sager, men denne er en tand for meget. 
Jeg er som de fleste lovlydige danskere meget forarget over, at Gimi Levakovic ikke er blevet udvist af 
Danmark.  
Efter alle de ulovligheder familien har lavet er jeg vred over at de ikke skal forlade landet.  
De fleste politiker kommer i avisen i dag med undren over dommen, er det ikke nu der er tid til handling, i 
stedet for de sædvanlige politiker flosser. 
Kan læse, at manglende udvisning skyldes nogle direktiver og love der kan overtrædes. Men de står i begge 
love, at personer kan udvises efter den offentlige tryk- og sikkerhed, som jeg mener er overskredet. 
Jeg håber inderligt, at der nu er nogle politiker der viser handling så vi igen kan have tillid til dem. 
 
Med venlig hilsen 
Ib Kalsmose  
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